
 

 

Referat generalforsamling i Grundejerforeningen Ravnstrup  
 

Tirsdag d. 14. marts 2017 kl. 19.30 på Græsted Kro. 
 

1. Valg af dirigent og referent 

Dirigent: Helmer Vestergaard 

Referent: Ann Jensen 

 

2. Oplæsning og godkendelse af referat fra forrige generalforsamling 

Highlights fra sidste års referat blev læst op. Ingen bemærkninger.  

 

3. Formandens beretning 

Siden sidste generalforsamling har hoveddelen af bestyrelsens arbejde 

gået ud på at skaffe den nye kasserer adgang til bankkontiene. 

Derudover har foreningen fået CVR-nr. Derudover har man opfordret til 

at man indsender mailadresse på husstanden, så man får indkaldelse til 

generalforsamling, referater mv. pr. mail.  

Ca. halvdelen af husstandene har pt. opgivet mailadresse. 

Sidste år gik vi over til betaling via kontooverførsel. I den forbindelse er 

der stadig en del restancer, og dem der har glemt at indbetale i 2016, vil 

blive opkrævet for 2 år på næste opkrævning. 

Der har været forespørgsler om evt. opsætning af hjertestarter i 

foreningens område, og om evt. vedligeholdelsespligt hvis man har en 

grund der støder op mod stien, der løber parallelt med Ravnstrupvej. 

Beretningen blev godkendt. 

 

4. Regnskab 

Regnskabet er gennemgået af kassereren. Der er 37 husstande der er i 

restance for 2016. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

5. Valg til bestyrelsen 

På valg: Carsten Andersen, Ann Jensen og ledig plads i bestyrelsen 

Valgte:  

Stefan Holmboe, Nordkildevej 9 

Tina Devald, Ravnstrupvej 22 som repræsentant for ejer Flemming 

Devald 

Carsten Andersen, Nordvestvej 14 

 

Suppleanter: 



 

 

Heidi Toft, Østerdalen 24 

Ann Jensen, Solbakken 3 

 

Bestyrelsen har efterfølgende konstitueret sig som følger: 

Eigil Skjødt fortsætter som kasserer, Carsten Andersen som formand 
og Tina Devald er ny sekretær. 
 

6. Valg af revisorer og suppleant 

På valg: Ulla Kofod og Morten Jensen samt suppleant Poul Andersen 

Alle 3 blev genvalgt. 

 

7. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag. 

 

8. Fastsættelse af kontingent 

Forslag: 100 kr. for et år 

Kontingent blev vedtaget. 

 

9. Orientering om Nabohjælp og dialog med TDC/YouSee om fibernet 

Nabohjælp: 

Trygfonden og Det Kriminalpræventive Råd står bag ordningen 

Nabohjælp, hvor man hjælper hinanden med at undgå indbrud. Man 

kan finde information om ordningen på nabohjælp.dk. Der findes også 

en app, og den er der nogen der allerede er på. Søg på nabohjælp på 

Play eller appstore. Grundejerforeningen kan kun opfordre 

medlemmerne til at tilmelde sig ordningen. I det kommende år vil 

bestyrelsen undersøge mulighed for at skilte med ordningen, så man 

ser det tydeligt ved indgang til foreningens område. 

 

Fibernet: 

Man skal være over 200 husstande i en samlet tilmelding for at få gratis 

tilslutning, efter YouSees regler pr. 1/1-17. 

Der er husstande der har fået tilbudt gratis tilslutning efter gentagne 

klager over ADSL forbindelsen. 

Gigabit er begyndt at levere fiber i området, og Hiper skulle være klar 

inden for en måneds tid. 

 

10. Evt.  

Der var ikke noget til evt. 


